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中文摘要:英国政府从 2001 年开始实施小企业研究计划（SBRI），利用政府采购促进中小企业创新。近年来，SBRI 的规模不断扩大，在 2014—2015 年度预算中达到 2 亿英镑。英国议

会等机构对 SBRI进 行评估的结果认为，SBRI 通过有限的政府资金，既促进了企业创新，又获得了目前市场上没有的产品。 SBRI 创新了英国政府采购方式，其分阶段资助、专业化机构统

一管理等手段具有一定的借鉴意义。本文主要对 SBRI 的发展、实施流程以及英国各界对它的评估进行介绍和分析。
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Small Business Research Initiative : How Public Sector Procurement Drives Innovation in the UK

Abstract:The Small Business Research Initiative (SBRI) was established in 2001 for driving the innovation of small and medium-sized enterprises(SMEs) in the UK. The

budget of SBRI keeps growing these years and reached 200 million pounds in 2014-2015.The evaluation report made by the House of Commons said SBRI made the

public procurement as a tool to stimulate innovation effectively. The paper aims to introduce the SBRI and analyze how the SBRI drives the innovation in the UK.
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